



For students
Student Book + Online Practice
Workbook
Multi-pack A*
Multi-pack B*
*Multi-pack: Student Book + Workbook + Online Practice

For teachers
Teacher's Book + Teacher Resource Center



Teacher's Resource Center Online Practice

Smart Choice (4/E) Student Book 1

Smart Choice

Fourth Edition

A1~C1 ▶ Ken Wilson et al. ▶ Oxford University Press

- ◆ 第四版維持一頁一重點的教學模式，50% 內容更新，更貼近時下趨勢，打造熱絡的學習氛圍。
- ◆ 第四版全系列共六冊，每冊 12 個單元，每三單元有一跨頁複習活動整合所學。
- ◆ 啟用教師手冊附 Teacher Resource Center 密碼卡，即可取得課本影音檔、作業本音檔、課本/作業本解答、單元/期中/期末測驗、單元/影片學習單、文法教學 PPT 等豐富教師資源。

新版特色

- ➔ 新增 Levels 4 & 5，滿足高階學習需求，全面整合聽說讀寫四大語言能力。
- ➔ 影片全面更新！各級數複習單元新增紀實影片總結前三單元學習重點。Starter~L3 提供全新會話影片，分享實用會話技巧。
- ➔ 每單元新增兩個「Over to You」活動，讓學生運用所學分組互動、自信溝通。
- ➔ 每單元閱讀文本新增朗讀音檔，可至線上練習平台聆聽。
- ➔ 線上練習活動全面更新，第四版功能再進化，可於手機介面登入使用。

Conversation 與 Speaking 環節提供全新 Over to You 口說活動。

BONUS Units 4-6

VIDEO

1 PAIR WORK Look at the picture of Shona. Choose a word to describe how Shona feels. Compare with your partner.

Shona feels

2 Watch the video about Shona. Answer the questions.

- Does Shona like horses?
- What is Shona's problem?
- Where does Shona go to train?
- Who helps Shona?
- Can Shona ride her horse again?

3 Watch the video again. Complete the sentences with the correct words. Use each word one time.

brave nervous proud scared worried

- Shona is too to ride horses after the accident.
- Shona is join her first day of school.
- Shona needs to be to ride a horse again.
- Who helps Shona? of herself after she rides the gallops.
- Before coming, Shona was about talking from the horse.

4 PAIR WORK What sport do you like? How often do you do it? Talk to your partner.

Culture Tip *Some people take selfies with their phones, so they are called selfie-takers. They have the biggest eyes of all land animals.*

Bonus 環節以 Culture Tip 帶領學生深入影片主題。

UNIT 5 I'm listening to music.

READING

1 BEFORE YOU READ Look at the photos. Where are the people and what are they doing?

When selfies are a BAD IDEA ...

Think about these situations:

- you're standing in front of a world-famous tourist attraction
- you're walking around one and looking at the animals
- you're visiting one of the tallest buildings in the world
- you're looking at a famous painting in an art gallery

In every situation, you want to take a selfie. Selfies are fun, so what's the problem? First, let's think about people. Other people are standing in front of the tourist attraction. Some of them are tourists, some are local people. They probably don't want to be on your social media page. What will they think?

Then, think about animals in your selfie, too. At the zoo, you want a selfie with an animal in the background but the animal is sleeping. You wake the animal up and take the selfie. You're happy but how is the animal feeling? Are you safe? This is very important. It's dangerous to take a selfie on top of a building. Some buildings have a special place to stand outside and take photos. Make sure you get your selfie safely!

Sunny doesn't think getting a photo in front of a famous painting? No, it's not dangerous, but it can be annoying for other people in the gallery. They want to look at the painting. They don't want to look at you with your cell phone.

There are many places where other selfie-takers are annoying or dangerous, but do you know where they are against the law? Hundreds of people take selfies when they're driving a car. This often causes accidents. In many countries, it's now against the law to use a cell phone when you're driving. Don't do it—it's too dangerous.

2 Read the article. What does the writer think? Choose (Y) for Yes or (N) for No.

- Some people don't want to be in your photos at tourist attractions.
- Taking photos of animals is not a problem.
- You can sometimes take selfies on top of a building.
- It's wrong to take selfies in art galleries.
- Taking selfies in a car is against the law in all countries.

3 GROUP WORK Talk about your selfie habits. What are good and bad selfie habits?

Now I can:

- talk about what people are doing
- use the present continuous
- understand a transcription of daily activities
- understand rules for taking selfies.

WRITING Turn to page 105.

SPEAKING Where are you, and who are you with?

1 PAIR WORK Follow the instructions and play the game.

- Write ten locations on different cards and put the cards in a pile. (e.g. at a cafe, at a museum, at a park, etc.)
- Write the names of ten famous people and put them in another pile.
- Mix the pile of cards and hide the information. Place them face down.

4 IN PAIRS Have a call phone conversation. Start like this:

A Hi, (name)!	B Hi!
B How are you?	A I'm fine, too. Where are you?
A Oh really? Who are you with?	B Fine, how about you?
B How are you?	A How are you?
A Really? What are you doing?	B I'm at the mall with my friends.
B Really? What are you doing?	A Really? What are you doing?

5 Continue the conversation. Then change roles with your partner.

2 OVER TO YOU Think about five interesting things you can do on your cell phone. Take notes and share with the class.



線上練習

Stretch

A1~B1 ▶ Susan Stempleski ▶ Oxford University Press

- ◆ 一套兼具「21 世紀新英語六力」及「個人語言能力」訓練的教材。全面培養學生新英語六力：聽、說、讀、寫、媒體識讀技巧與公眾演說技巧。
- ◆ 全套共四冊，每冊 12 個單元，每三個單元一個評量。採用真實照片、插圖和圖表設計，讓課程內容及活動更顯真實而有趣。
- ◆ 詳細的單元活動設計、字彙建構、文法整理與其他聽說讀寫步驟的基礎拆解練習，逐步引領學生學習英語技能。
- ◆ 為培養學生口說表達能力，設計有趣多元的口說練習活動：如上台報告、事例討論、案例研究、意見傳遞等。
- ◆ Online Practice 可觀看取材自 BBC 真實報導的影音作練習，並隨時檢測學習成果。教師可下載完整音檔及考題，並查看學生練習結果。

Online PPT
Test DVD

For students
Student Book + Online Practice
Workbook
Split Pack A*
Split Pack B*
* Split Pack: Student Book + Workbook + Online Practice

For teachers
Teacher's Book
Class CDs (2)
DVD (for all levels)